



English	Русский
<p>Roche is a global pioneer in pharmaceuticals and diagnostics focused on advancing science to improve people's lives.</p> <p>Roche is the world's largest biotech company, with truly differentiated medicines in oncology, immunology, infectious diseases, ophthalmology and diseases of the central nervous system. Roche is also the world leader in in vitro diagnostics and tissue-based cancer diagnostics, and a frontrunner in diabetes management.</p> <p>The combined strengths of pharmaceuticals and diagnostics under one roof have made Roche the leader in personalised healthcare – a strategy that aims to fit the right treatment to each patient in the best way possible.</p> <p>Founded in 1896, Roche continues to search for better ways to prevent, diagnose and treat diseases and make a sustainable contribution to society. The company also aims to improve patient access to medical innovations by working with all relevant stakeholders. More than thirty medicines developed by Roche are included in the World Health Organization Model Lists of Essential Medicines, among them life-saving antibiotics, antimalarials and cancer medicines. Moreover, for the tenth consecutive year, Roche has been recognised as the most sustainable company in the Pharmaceuticals Industry by the Dow Jones Sustainability Indices</p>	<p>«Рош» — глобальная инновационная компания в области фармацевтики и диагностики, которая использует последние достижения науки, чтобы улучшить жизни людей.</p> <p>Это один из крупнейших производителей биотехнологических лекарственных препаратов для лечения онкологических, аутоиммунных, инфекционных и офтальмологических заболеваний и нарушений центральной нервной системы. Компания также является одним из лидеров в области диагностики <i>in vitro</i> и гистологической диагностики онкологических заболеваний, а также пионером в области самоконтроля сахарного диабета.</p> <p>Объединение фармацевтического и диагностического подразделений позволяет «Рош» быть одним из лидеров в области персонализированной медицины — стратегии, направленной на разработку эффективных медицинских решений для пациентов, с учетом индивидуальных особенностей каждого.</p> <p>Компания была основана в 1896 году. На протяжении своей истории она продолжает искать новые возможности профилактики, диагностики и лечения заболеваний и вносит значимый вклад в общественное развитие. Компания также стремится улучшить доступ пациентов к медицинским инновациям, работая со всеми заинтересованными сторонами. Более 30 препаратов «Рош», в том числе жизненно важные антибиотики, противомаларийные и противоопухолевые препараты, включены в Примерные перечни основных лекарственных средств ВОЗ. Кроме того, 10 лет подряд компания «Рош» признается лидером в сфере фармацевтики,</p>

(DJSI).

The Roche Group, headquartered in Basel, Switzerland, is active in over 100 countries. JSC "Roche - Moscow" represents the pharmaceutical division of the company. Roche makes a significant contribution to the development of medicine, science, public health and pharmaceutical industry in Russia. As of 2022, 27 medicines developed by Roche are included in the List of Essential Medicines. For more details visit www.roche.com

Medical information about Roche can be found at MedRoche.ru portal: information about medicines, clinical trials, scientific researches, local events and international congresses.

Roche-Moscow, JSC
107045 Russia, Moscow, Trubnaya square,
2
Tel.: +7 (495) 229 29 99
Fax: +7 (495) 229 79 99
www.roche.ru

биотехнологий и медико-биологических наук по показателям устойчивости индекса Доу-Джонса.

Группа компаний «Рош», штаб-квартира которой расположена в Базеле, Швейцария, имеет представительства более чем в 100 странах мира. АО «Рош-Москва» представляет в России фармацевтическое подразделение компании. «Рош» вносит долгосрочный вклад в развитие медицины, науки, общественного здравоохранения и фармацевтической промышленности в России. По данным на 2022 год, 27 препаратов компании включены в перечень ЖНВЛП. Подробнее на www.roche.ru.

Информация для специалистов о продукции и клинических исследованиях, а также - научные публикации, видеозаписи и прямые эфиры мероприятий и международных конгрессов размещена на портале для врачей - med.roche.ru.

АО «Рош-Москва»
107045, Россия, г. Москва, Трубная площадь, дом 2
Тел.: +7 (495) 229 29 99
Факс: +7 (495) 229 79 99
www.roche.ru